

Amazing 中国  
CHINA 中国

8D7N

# 醉美奇境张家界 边城/凤凰/芙蓉镇

ZHANGJIAJIE/BIANCHENG/PHOENIX/FURONG TOWN

Singapore ✈ Zhangjiajie Tour Code: JCGZ-3

 **Golden®**  
Destinations



China  
中国

 **全程无购物站**  
NO SHOPPING STOP



Phoenix Ancient Town  
- 凤凰古城



Furong Town  
芙蓉镇



Tianmen Mountain National Forest Park  
天门山国家森林公园



Zhangjiajie National Forest Park  
张家界国家森林公园

行程次序，以当地旅社安排为准。  
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

\*Picture shown are for illustration purpose only  
\*图片仅供参考





Jinbian Stream  
金鞭溪



72 Floors of Mystery  
七十二奇楼



Morong Miao Village  
墨戎苗寨

## 精简行程

第一天 新加坡 ✈️ 张家界 (机上用餐)

- ☑️ 入住酒店

第二天 张家界 🚌 边城 🚌 凤凰 (早/午/晚)

- ☑️ 边城茶峒古镇 - 一脚踏三省 (含体验拉拉渡)
- ☑️ 凤凰古城
  - \*沱江游船 \*石板街
  - \*虹桥 \*酒吧一条街 \*凤凰夜景
- ☑️ 苗族服饰换装体验 (不含头饰与妆照)

第三天 凤凰 🚌 芙蓉镇 (早/午/晚)

- ☑️ 墨戎苗寨
- ☑️ 芙蓉镇景区 (含环保车+游船)
  - \*王村大瀑布
  - \*土王桥

第四天 芙蓉镇 🚌 张家界 (早/午/晚)

- ☑️ 张家界七星山景区
- ☑️ 1520天空之眼
- ☑️ 七十二奇楼 (外观)

第五天 张家界 (早/午/晚)

- ☑️ 土家风情园
- ☑️ 天门山国家森林公园 (含索道+扶梯+环保车+鞋套)
  - \*天门洞
  - \*天门洞景区冬季结冰期不开放, 具体以景区通知为准
  - \*玻璃栈道

第六天 张家界 (早/午/晚)

- ☑️ 张家界国家森林公园
- ☑️ 袁家界风景区 (含百龙电梯上行)
  - \*天下第一桥
  - \*迷魂台
- ☑️ 天子山自然保护风景区 (含索道下行)
- ☑️ 金鞭溪+水绕四门

第七天 张家界 (早/午/晚)

- ☑️ 张家界大峡谷 (含玻璃桥, 电梯, 游船)
- ☑️ 军声画院

第八天 张家界 ✈️ 新加坡 (早餐盒/机上用餐)

## 观光景点:

### 边城

- ◆ **茶峒古镇** - 位于湘、黔、川三省交界处, 有“一脚踏三省”之称。它自古就有“西南门户”之称, 是三省交界处的重要交通中心、商贸中心和物资集散地。

### 凤凰古城

- ◆ **凤凰古城** - 建于清康熙时期的历史文化名城, 历经300年的风云沧桑。凤凰将自然与人文的特质融合到一处, 正是凤凰古镇吸引八方游客的魅力。

### 芙蓉镇

- ◆ **芙蓉镇** - 芙蓉镇本名王村, 是一个拥有两千多年历史的古镇, 因其拥有宏伟的瀑布穿梭在古镇之中, 又称“挂在瀑布上的千年古镇”, 后因姜文和刘晓庆主演的电影《芙蓉镇》在此拍摄, 更名为“芙蓉镇”。漫步在电影《芙蓉镇》里姜文扫过的十里青石板街, 欣赏王村大瀑布和原滋原味的土家建筑贞节牌坊。

### 张家界

- ◆ **张家界国家森林公园** - 张家界国家森林公园位于湖南省张家界市武陵源区, 由黄石寨、金鞭溪、袁家界等景区组成, 总经营面积5000公顷。海拔1334米(兔望月峰), 土壤以黄壤为主, 属中亚热带山原型季风性湿润气候区, 森林覆盖率为97.7%, 1982年, 国务院委托国家计委批准成立湖南张家界国家森林公园, 是中国第一家国家级森林公园。
- ◆ **张家界大峡谷** - 位于张家界市慈利县三官寺乡, 紧邻世界自然遗产、世界地质公园张家界武陵源 风景名胜。张家界大峡谷是一个新近开发的旅游景区, 于2011年成为5A级景区, 张家界大峡谷玻璃桥是世界最长最高的悬空玻璃桥。
- ◆ **袁家界风景区** - 好莱坞电影大片《阿凡达》取景地, 在袁家界可欣赏到《阿凡达》电影中多次出现的弧形桥原型“天下第一桥”, 还有与《阿凡达》海报主山头相差无几的张家界“南天一柱”以及哈利路亚山, 金鞭溪, 水绕四门等景点。
- ◆ **天门山** - 被誉为空中原始花园。乘坐世界上最长的缆车往返游览天门山, 体验天门山玻璃栈道。



✓ 7早餐/6午餐/6晚餐

风味餐:

- ★ 苗家风味      ★ 山珍菌子宴      ★ 韩式烤肉
- ★ 土家风味      ★ 山寨风味



酒店住宿 (7晚)

- ✓ 天门山华美达酒店或同级 x3晚
- ✓ 凤凰凤鸣天下酒店或同级 x1晚
- ✓ 芙蓉镇花开丽景酒店或同级 x1晚
- ✓ 张家界云居酒店后栋或同级 x2晚

推荐自费项目: 天门狐仙实景演出 (如遇冬天关闭则改为魅力湘西歌舞秀) - 人民币350/人





Tujia Folk Customs Park  
土家风情园



Zhangjiajie Grand Canyon  
张家界大峡谷



Yuanjiajie Scenic Area  
天子山自然保护风景区



## SCHEDULE

**D1 SINGAPORE ✈ ZHANGJIAJIE** (MOB)

**D2 ZHANGJIAJIE 🚗 BIANCHENG 🚗 PHOENIX** (B/L/D)

- ☑ Biancheng Chadong Ancient Town- "One Foot on Three Provinces" (Include Lala Boat)
- ☑ Phoenix Ancient Town
  - \*Tuojiang Boat Tour
  - \*Shiban Street \*Hongqiao
  - \*Bar Street \*Night View Of Phoenix Ancient Town
- ☑ Miao Traditional Dressing Experience (Exclude Headdress and Makeup)

**D3 PHOENIX 🚗 FURONG TOWN** (B/L/D)

- ☑ Morong Miao Village
- ☑ Furong Town Scenic Area (Include Eco Car and Boat Tour)
  - \*Furong Grand Waterfall
  - \*Tuwang Bridge

**D4 FURONG TOWN 🚗 ZHANGJIAJIE** (B/L/D)

- ☑ Qixing Mountain Scenic Area
- ☑ 1520 Meter (Eye of the Sky)
- ☑ 72 Floors of Mystery (Outlook)

**D5 ZHANGJIAJIE** (B/L/D)

- ☑ Tujia Folk Customs Park
- ☑ Tianmen Mountain National Forest Park (Include Cable Car+ Escalator+ Eco Car+ Shoe Covers)
  - \*Tianmen Cave
  - \*Tianmen Cave Scenic Area Closed During Winter Icing Period. Subject to Official Notifications from the Scenic Area
  - \*Glass Skywalk

**D6 ZHANGJIAJIE** (B/L/D)

- ☑ Zhangjiajie National Forest Park
- ☑ Yuanjiajie Scenic Area (Include Elevator Upway)
  - \*Tianxia First Bridge
  - \*Mihun Platform
- ☑ Tianzi Mountain Nature Reserve Scenic Area (Descend by Tianzishan Cableway)
- ☑ Jinbian Stream + Shuirao Simen

**D7 ZHANGJIAJIE** (B/L/D)

- ☑ Zhangjiajie Grand Canyon (Include Glass Bridge + Elevator + Boat Ride)
- ☑ Zhangjiajie Junsheng Painting Institute

**D8 ZHANGJIAJIE ✈ SINGAPORE** (BREAKFAST BOX/MOB)

## TOURIST ATTRACTIONS:

### BIANCHENG

- ◆ **Chadong Ancient Town** - It is a small ancient town surrounded by mountains, located at the junction of Hunan, Guizhou and Sichuan provinces, it is known as "One Foot on Three Provinces". It has been known as the "Southwest Gateway" since ancient times, and is an important transportation centre, business centre and material distribution centre at the junction of the three provinces.

### PHOENIX ANCIENT TOWN

- ◆ **Phoenix Ancient Town** - Built during the Kangxi period of the Qing Dynasty, it is a historical and cultural famous city that has experienced the vicissitudes of 300 years. It integrates the characteristics of nature and culture, embodying the essence of charm that attracts visitors from all directions.

### FURONG TOWN

- ◆ **Furong Town** - Originally named Wang Village, is an ancient town with a history of more than two thousand years. It is known as the "Millennium Ancient Town Hanging on Waterfalls" due to its magnificent waterfalls weaving through it. During visiting in Furong Town, it will evoke memories of the past, bringing back timeless recollections.

### ZHANGJIAJIE

- ◆ **Zhangjiajie National Forest Park** - Located in Wulingyuan district, Zhangjiajie city, Hunan province. It consists of Jinbianxi, Yuanjiajie and other scenic spots, with a total operating area of 5,000 hectares. The altitude is 1334 meters (Tuwangyue Peak), the soil is mainly yellow soil, it belongs to the subtropical mountain prototype monsoon humid climate zone, and the forest coverage rate is 97.7%. In 1982, the state council commissioned the state planning commission to approve the establishment of Hunan Zhangjiajie National Forest Park. China's first national forest park.
- ◆ **Zhangjiajie Grand Canyon** - Located in Sanguansi township, Cili County, Zhangjiajie City, close to the world natural heritage, world geopark Zhangjiajie Wuling Yuan Scenic Area. Zhangjiajie Grand Canyon is a newly developed tourist attraction. In 2011, it becomes AAAAA-level scenic spot. The Zhangjiajie Grand Canyon glass bridge is the longest and highest suspended glass bridge in the world.
- ◆ **Yuanjiajie Scenic Area** - Yuanjiajie in Zhangjiajie is widely recognized as one of the key filming inspirations for the Hollywood blockbuster Avatar. Visitors can admire the iconic "Tianxia First Bridge" the prototype of the floating Hallelujah Mountains. Other highlights include the Southern Sky Column (renamed Hallelujah Mountain), Golden Whip Stream, and Shuirao Simen, offering stunning natural landscapes and cinematic views.
- ◆ **Tianmen Mountain National Forest Park** - Known as the 'Sky Garden.' take the world's longest cable car to tour Tianmen Mountain and experience the Tianmen Mountain glass walkway.



✓ 7 Breakfast / 6 Lunch / 6 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Miao Cuisine
- ★ Tujia Cuisine
- ★ Wild Mushroom Feast
- ★ Mountain Village Cuisine
- ★ Korea BBQ



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Zhangjiajie Ramada By Wyndham Hotel or Similar Class x 3 Nights
- ✓ Phoenix Feng Ming Tian Xia International Hotel or Similar Class x 1 Night
- ✓ Furong Town Blossomy & Pictyresque Hotel or Similar Class x 1 Night
- ✓ Zhangjiajie Renjoy Hotel or Similar Class x 2 Nights

OPTIONAL TOURS: TIANMEN FOX FAIRY MUSICAL SHOW (IF CLOSE ON WINTER CHANGE TO XIANGXI CULTURAL & DANCE SHOW) – RMB 350/PAX

# General Information

## · 张家界 ZHANGJIAJIE ·



<b>货币</b> Currency 	<b>中国元</b> - CNY <b>人民币</b> - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB	<b>信用卡</b> Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
<b>货币兑换率</b> Exchange Rate 	10 元 = 马币 6.50 10 CNY = MYR 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> Dial Code 	中国 : +86 China : +86
<b>电压</b> Voltage 	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	<b>插座</b> Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
<b>时差</b> Time Different 	中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差 China - No time different with Malaysia	<b>行李托运</b> Luggage Allowance 	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过23公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 23 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
<b>气候</b> Weather 	<input type="checkbox"/> <b>Spring 春季</b> 3月 - 5月 Mar to May 15°C ~ 26°C <input type="checkbox"/> <b>Summer 夏季</b> 6月 - 8月 Jun to Aug 27°C ~ 33°C <input type="checkbox"/> <b>Autumn 秋季</b> 9月 - 11月 Sep to Nov 20°C ~ 28°C <input type="checkbox"/> <b>Winter 冬季</b> 12月 - 2月 Dec to Feb 10°C ~ -15°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
<b>飞机型号</b> Aircraft Type 			

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>



GD Partner: